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 Finansieringsnämnden för utbildning, 2013-09-12 § 107 

 

 

 

Finansieringsnämnden för utbildning föregående protokoll 

 
Finansieringsnämnden för utbildning beslut 

Nämndens föregående protokoll anmäls och läggs till handlingarna. 

 

 

________ 
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Dnr 13FNU/0009 Finansieringsnämnden för utbildning, 2013-09-12 § 108 

 

 

Information om Framtida behov av förskolor 

Finansieringsnämnden för utbildning beslut 

Noterar informationen till protokollet. 

Beslutsnivå 

Finansieringsnämnden för utbildning. 

Ärendebeskrivning 

Ekonomen Peter Fahlander informerar nämnden om det framtida behovet av 

förskolor i Värmdö. Kommunen är indelad i 12 delar, Gustavsberg i fyra 

delar, värmdölandet i flera delar, Stavsnäs och Djurö är för sig.  

Förvaltningen har tittat på hur detaljplaner ser ut, vilka medger byggande av 

förskolor men även vilka detaljplaner som är på gång t.ex. Fabriksstaden, 

Charlottendal och Mörnäs. Man har tagit i beaktning vilka befintliga 

förskolor som finns och vilka har möjlighet att bygga ut. Vilken 

handlingsberedskap finns.  

Ärendet kommer upp som ett beslutsärende vid nästa sammanträdet. 

Sändlista 

Akten 

 

 

________ 
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Dnr 13FNU/0055 

 

Finansieringsnämnden för utbildning, 2013-09-12 § 109 

 

Delårsbokslut budgetuppföljningsprognos 2 per juni 2013 

Finansieringsnämnden för utbildning beslut 

Uppdrar till kundval- och finansieringsavdelningen att skyndsamt 

utreda möjligheterna för skolor i kommunen att ansöka om medel för 

att uppnå högre måluppfyllelse. 
 
Beslutsnivå 

Finansieringsnämnden för utbildning. 

 
Ärendebeskrivning 

Utfallet för finansieringsnämnden för utbildnings totala budget per juni visar 

ett överskott på 5,1 mnkr. Prognosen för helåret 2013 för nämnden totalt 

visar ett överskott på 12 mnkr. Prognosavvikelserna består av ett överskott 

på 0,4 mnkr för kundvals- och finansieringsavdelningen, ett överskott på 

10,1 mnkr för barnomsorg och förskola, ett överskott på 1,1 mnkr för 

grundskola och särskola samt ett överskott på 0,4 mnkr för gymnasie-, 

vuxenutbildning och SFI. Budgetavvikelserna i prognosen förklaras 

huvudsakligen av volymavvikelser, alltså att utfallet för antal barn/elever 

avviker mot budgeterat antal. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2013-08-14 

BUP 2 2013 Delårsrapport Finansieringsnämnden för utbildning  

Yrkanden 

Koalitionen yrkar ”att uppdra till kundval- och finansieringsavdelningen att 

utreda möjligheterna för skolor i kommunen att ansöka om medel för att 

uppnå högre måluppfyllelse”. 

 

S-gruppen yrkar ”att ordet skyndsamt läggs till koalitionens yrkande”. 

 

S-gruppen tilläggsyrkar ”att FNU ger förvaltningen i uppdrag att återkomma 

till nämnden med förslag på åtgärder för ökad måluppfyllelse när det gäller 

kunskapsresultat (merivärde åk 9), samt motivationshöjande insatser på 

mellan- och högstadiet för ökad måluppfyllelse när det gäller det livslånga 

lärande för livet och arbetslivet.” 

 

Ulrik Lindgren (KD) yrkar avslag på S-gruppens yrkande. 
 
Proposition 

Ordföranden ställer proposition om nämnden bifaller eller avslår 

koalitionens och yrkande med tillägget ”skyndsamt” och finner att det 

bifalles. 
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Ordförande ställer propostition om nämnden bifaller eller avslår s-gruppens 

tilläggsyrkande och finner att det avslås. 

 

Votering begärs. Följande voteringsordning läses upp. 

 

Den som röstar avslag till s-gruppens tilläggsyrkande röstar ja, den som 

röstar bifall röstar nej. 

Yrkandet avslås med 6 ja-röster mot 3 nej-röster. (voteringslista 1) 

 

Voteringslista 1 vid finansieringsnämnden vid utbildnings 
sammanträde 2013-09-12 

 

Ledamöter 

 Ja Nej Avstår 
 

Marie Bladholm (M) X   

 

Allan Sooman (FP) 
X   

 

Karin Aaseby (S) 
 X  

 

Carl-Olof Sandquist (M) 
X   

 

Mats Benjaminsson (FP) 
X   

 

Ulrik Lindgren (KD) 
X   

 

Siv Strömbäck (MP) 
X   

 

Ann-Kristin Särnbrink (S) 
 X  

 

Henrik Paulsen (S) 
 X  

 
 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnaar följande protokollsantecking: 

”I delårsrapporten görs bland annat en måluppföljning. Denna uppföljning 

var i många stycken en dyster läsning. Ett av målen för skolan är att 

”Värmdö ska vara en av (de) fem bästa skolkommuner(na) i länet 2014”. I 

rapporten görs bedömningen att ”Målet bedöms ännu inte vara uppfyllt”. 

Det sägs att Värmdö kommun ännu inte är bland de fem bästa 

skolkommunerna i Stockholms län i Sveriges kommuner och landstings 

rangordning i Öppna jämförelser 2012. Det är verkligen ett understatement. 

När målet antogs i slutet av förra mandatperioden låg Värmdö på nionde 

plats i länet. Därefter har kommunen bara dalat i rankingen. För 2012 

hamnade vi på 15 plats i länet. Det går således inte ens uppför utan vad vi 

ser är ett kontinuerligt fall. Några andra mål var redovisade under rubriken 

”Livslångt lärande för livet och arbetslivet”. Ett av dessa mål har 

formulerats enligt följande ”Barns och elevers utveckling och kunskaper ska 
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öka”. Målet bedöms inte vara uppnått i sin helhet. För sistnämnda mål finns 

en del indikatorer baserade på svaren i en kundenkät. En av frågorna löd 

”Skolarbetet gör mig så nyfiken att jag får lust att lära mig mer”. Frågan 

hade ställts till elever i såväl årskurs 5 som årskurs 8. Andelen som helt eller 

delvis höll med var så låg som 71 procent för årskurs 5 men ändå mycket 

högre än för dem i årskurs 8 där bara 42 procent blev så nyfikna av 

skolarbetet att de fick lust att lära sig mer. Eller motsatsvis - 58 procent av 

eleverna ansåg att skolarbetet inte gav dem lust att lära sig mer. Detta kan 

inte betraktas som något annat än en fullständig katastrof för Värmdös 

skolor. Redovisningen föranledde den reflexionen från oss i S att något 

måste göras åt de dåliga resultaten, vilka manifesterades i den dåliga 

måluppfyllelsen. Till att börja med fick vi höra att detta inte var en fråga för 

oss utan för utbildningsnämnden. Men varför gjordes då överhuvudtaget 

redovisningen för FNU, var den självklara frågan.  En annan fråga från S 

var varför majoriteten i FNU inte ansåg det vara nämndens sak att 

säkerställa att leverans sker, det torde vara det normala i alla andra 

köpsituationer i samhället. Invändningen från majoriteten utgör här ett 

ypperligt exempel på hur illa den dubbla organisationen för skolorna är. Den 

som betalar, det vill säga FNU, har inte något intresse eller ansvar för det 

som levereras utan det har någon annan. Denne andre har i sin tur inte någon 

vidare koll på verksamheten, de dåliga resultaten är ett tydligt bevis på detta. 

Något slags moment 22 således, en situation som eleverna och 

skattebetalarna inte ska behöva utsättas för. Under den fortsatta debatten 

framkom det emellertid att även majoritetsföreträdare fann de dåliga och 

sjunkande resultaten högst otillfredsställande. Socialdemokraterna yrkade 

“att FNU ger förvaltningen i uppdrag att återkomma till nämnden med 

förslag på åtgärder för ökad måluppfyllelse när det gäller kunskapsresultat 

(merivärde åk 9), samt motivationshöjande insatser på mellan- och 

högstadiet för ökad måluppfyllelse när det gäller det livslånga lärande för 

livet och arbetslivet.” Koalitionen fann delar av förslaget relevant och 

återkom med ett eget yrkande ”att uppdra till kundval- och 

finansieringsavdelningen att utreda möjligheterna för skolor i kommunen att 

ansöka om medel för att uppnå högre måluppfyllelse”. Den 

socialdemokratiska gruppen biföll majoritetens yrkande och kan konstatera 

att detta uppvaknande från majoriteten gläder oss i S mycket  och här kan vi 

vad avser lämpliga åtgärder hänvisa till alla de förslag vi lagt i vår 

skuggbudget för 2014.” 

 
Sändlista 

Kommunstyrelsen 

Ekonomiavdelningen  
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Dnr 13FNU/0051 

 

Finansieringsnämnden för utbildning, 2013-09-12 § 110 

 

Överenskommelse om gemensamma tilläggsbelopp för 
gymnasieskolan  

Finansieringsnämnden för utbildning beslut 

1. Värmdö kommun tecknar överenskommelse med Kommunförbundet 

Stockholms län (KSL) om gemensamma tilläggsbelopp för 

gymnasieskolan från och med 1 januari 2014. 

2. Att i samband med detaljbudget för 2014 föreslå 

ersättningsintervaller för tilläggsbelopp nivå A och B  

Beslutsnivå 

Finansieringsnämnden för utbildning.  

Ärendebeskrivning 

Beviljade resurstillskott för gymnasieelever med behov av extraordinärt stöd 

eller modersmålsundervisning varierar mycket i länets kommuner. 

Elevernas rörlighet inom gymnasieregionen är omfattande och för att 

upprätthålla elevernas rättssäkerhet behövs en hög grad av gemensam syn på 

och hantering av tilläggsbelopp. Med gemensamma riktlinjer för 

tilläggsbelopp inom gymnasieskolan stärks likvärdigheten för 

gymnasieeleverna.  

 

Kommunförbundet Stockholms län (KSL) rekommenderar kommunerna att 

teckna överenskommelse om gemensamma tilläggsbelopp för 

gymnasieskolan. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2013-06-03 

Rekommendation att teckna överenskommelse om gemensamma 

tilläggsbelopp för gymnasieskolan  

Yrkanden 

S-gruppen yrkar ”att återremittera ärendet för vidare beredning till 

nästkomande nämnd.” 

 

Koalitionen yrkar ”att punkt 1 kvarstår samt att punkt 2 ändras till att i 

samband med detaljbudget för 2014 föreslå ersättningsintervaller för 

tilläggsbelopp nivå A och B”.  

Proposition 

Ordföranden ställer proposition om ärendet ska återremitteras eller avgöras 

idag och finner att ärendet ska avgöras idag. 

 

Votering begärs. Följande voteringsordning läses upp. 
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Den som röstar att ärendet avgörs idag röstar ja, den som röstar att ärendet 

återremitteras röstar nej. 

Ärendet beslutas avgöras idag med 6 ja-röster mot 3 nej-röster. 

(voteringslista 2) 

 

Voteringslista 2 vid finansieringsnämnden vid utbildnings 
sammanträde 2013-09-12 

 

Ledamöter 

 Ja Nej Avstår 
 

Marie Bladholm (M) X   

 

Allan Sooman (FP) 
X   

 

Karin Aaseby (S) 
 X  

 

Carl-Olof Sandquist (M) 
X   

 

Mats Benjaminsson (FP) 
X   

 

Ulrik Lindgren (KD) 
X   

 

Siv Strömbäck (MP) 
X   

 

Ann-Kristin Särnbrink (S) 
 X  

 

Henrik Paulsen (S) 
 X  

 

Ordförande ställer propostition om nämnden bifaller eller avslår 

koalitionens yrkande och finner att det bifalles.  

Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

” Förslaget från SKL föreslås att nivåerna för att bevilja tilläggsbelopp höjs. 

Idagsläget beviljas ca 40 elever tilläggsbelopp, med det nya systemet som 

SKL föreslår skulle enbart 10 elever beviljas stöd. Genom att A respektive 

B-nivå (mindre respektive måttliga stödbehov) inte har rätt till stöd enligt 

Skls förslag, var såväl majoriteten som vi socialdemokrater enika om att en 

extra kommunal ersättning skulle behöver utgå till dessa elever. Vi 

socialdemokrater föreslog därför att ärendet skulle återremitteras till 

förvaltningen för att återkomma med ett förslag om hur höga dessa nivåer 

skulle vara. I ställde valde majoriteten "Att i samband med detaljbudget för 

2014 föreslå ersättningsintervaller för tilläggsbelopp nivå A och B". Vi 

anser att Värmdö kommun innan vi tecknar avtalet med SKL, självklart 

måste ta ställning till hur helheten blir för eleverna, för att inte riskera att de 

elever som behöver lite mindre stöd, men än dock stöd, faktiskt får de rätta 

förutsättningarna som extra resurser ger. 
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Vi ser stora risker med att beloppen för dessa elever fortfarande hänger i 

luften samtidigt som nu vi godkännt de övergrivande villkoren i avtalet. Den 

här typen av politiska beslut undergräver en hållbar politik gentemot skolan 

och dess elever.” 

Sändlista 

KSL 

 

 

 

________ 
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Dnr 13FNU/0083 

 

Finansieringsnämnden för utbildning, 2013-09-12 § 111 

 

Förfrågan om nästa steg i skapandet av gemensam 
vuxenutbildningsregion  

Finansieringsnämnden för utbildning beslut 

Ärendet skickas vidare till kommunstyrelsen utan eget 

ställningstagande utifrån att en politisk process bör äga rum innan 

beslut i kommunstyrelsen.  

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

Ärendebeskrivning 

Värmdö kommun har fått förfrågan från Kommunförbundet Stockholms 

Län (KSL) om nästa steg i skapandet av gemensam vuxenutbildningsregion. 

Syftet med förfrågan är att ge kommunerna möjlighet till politiskt 

ställningstagande inför ett eventuellt fortsatt interkommunalt samarbete på 

vuxenutbildningsområdet.  

KSL driver sedan 2007 ett utvecklingsarbete för att skapa en 

vuxenutbildningsregion i Stockholm län. Värmdö kommun beslutade 2011 

att ingå i ett gemensamt upphandlingsförfarande av vuxenutbildning 

tillsammans med ytterligare åtta kommuner. Sedan mars 2012 finns 24 

ramavtal med utbildningsanordnare undertecknade av kommundirektören 

som är giltiga till och med 30 juni 2014.  

Under 2012-2013 har ett antal interna såväl som externa utredningar och 

uppföljningar angående styrkor och utmaningar i befintlig 

samverkansmodell för vuxenutbildning genomförts. Ett genomgående 

mönster i rapporterna är att betydande positiva effekter av en gemensam 

vuxenutbildningsregion kan observeras. Det finns dock behov av att 

effektivisera beslutsprocess och organisation för att minska den 

administrativa bördan. Centrum för Arbete och Studier (CAS) bedöms ha 

lyckats anpassa sin verksamhet efter de nya förutsättningarna. 

Föreslaget till yttrande om nästa steg i skapandet av gemensam 

vuxenutbildningsregion förslås godkännas.  

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2013-08-22 

Yttrande över förfrågan om nästa steg i skapandet av en gemensam 

utbildningsregion 

Yrkaranden 

Koalitionen yrkar ”att ärendet skickas vidare till kommunstyrelsen utan eget 

ställningstagande utifrån att en politisk process bör äga rum innan beslut i 

kommunstyrelsen.” 
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Proposition 

Ordförandens ställer proposition om nämnden bifaller eller avslår 

koalitionens yrkande och finner att det bifalles. 

Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

”Vi välkomnar den dragning av förfrågan från KSL om nästa steg i 

gymnasieregionen den 25/9 kl15-17. Vi socialdemokrater oroas över den 

trend som Värmdö upplevt att allt färre elever väljer den lokala 

vuxenutbildningen på CAS. Vi som är en perifirikommun kan ha mera att 

tjäna på att erbjuda våra medborgare en vuxenutbildning på hemmaplan.Vi 

ser att den minskande efterfrågan på CAS komvux-verksamhet har lett till 

att allt färre kurser.  Vi ser att de elever som vill läsa kvar på Värmdö är de 

som har mest att vinna på att utbildningen ligger nära hemmet; 

småbarnsföräldrar, elever som inte har råd med transporten till annan ort 

med flera. Utifrån vårt perspektiv är det mycket angeläget att dessa grupper 

värnas för att underlätta fortbildningmöjligheter för dem som stå längst från 

arbetsmarknaden. Vi kommer att lägga  in våra perspektiv till det förslag 

som SKL lämnat till KS att fatta beslut om.” 

 
Sändlista 

Kommunstyrelsen 

 

 

________ 

  



VÄRMDÖ KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sid 13 av 22 

Finansieringsnämnden för utbildning            2013-09-12  

justering | | | utdragsbestyrkande 

 

 

Dnr 13FNU/0095 

 

Finansieringsnämnden för utbildning, 2013-09-12 § 112 

 

Uppdrag om revidering av mål Finansieringsnämnden för 
utbildning beslut 

Finansieringsnämnden för utbildnings beslut 

Att redan beslutade mål som antogs i och med budget 2013 ligger 

kvar. 

Beslutsnivå 

Finansieringsnämnden för utbildning.  

Ärendebeskrivning 

Kommunstyrelsen har vid sitt sammanträde den 12 juni 2013 § 130 beslutat 

att ge samtliga nämnder och styrelser i uppdrag att se över och eventuellt 

revidera och tydliggöra målen för 2013 med beaktande av revisorernas 

synpunkter.  

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2013-08-20 

Revisionsberättelse för år 2012 

Protokollsutdrag från finansieringsnämnden för utbildning 2012-11-21 

Yrkanden 

Koalitionen yrkar ”att redan beslutade mål som antogs i och med budget 13 

ligger kvar.” 

Proposition 

Ordföranden ställer proposition om nämnden bifaller eller avslår 

koalitionens yrkande och finner att det bifalles.  

Sändlista 

Kommunstyrelsen 

 

 

________ 
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Dnr 13FNU/0094 

 

Finansieringsnämnden för utbildning, 2013-09-12 § 113 

Rapport om kundenkät 2013 

Finansieringsnämnden för utbildning beslut 

Godkänner rapporten. 

Beslutsnivå 

Finansieringsnämndenför utbildning. 

Ärendebeskrivning 

Våren 2013 genomfördes den årliga kundenkäten och gymnasieelevenkäten. 

Målgrupperna är föräldrar med barn i familjedaghem, förskola, 

förskoleklass, grundskola år 2, 5, 8 och elever i år 5, 8 samt år 2 på 

gymnasiet. 

Rapporten redogör för ett urval av resultaten i kundenkäten och elevenkäten 

i gymnasiet. Tyngdpunkten i rapporten ligger på kundenkätens resultat i 

förskole- och grundskoleverksamheten. Urvalet omfattar de påståenden som 

mäter två av nämndens mål, relevanta påståenden som mäter barns och 

elevers motivation samt sammanfattande omdömen om verksamheten. 

Liksom i tidigare kundundersökningar har föräldrasvaren i familjedaghem 

och förskola de högsta resultaten och grundskolans år 8 de lägsta. 

Elevsvaren i år 5 har genomgående högre resultat än i år 8. Föräldrasvaren i 

förskolan är den svarsgrupp som ökat resultatet på flest påståenden och 

elevsvaren i år 8 är den svarsgrupp med flest resultat som sjunkit jämfört 

med 2012. 

Diagram 1-5 som mäter nämndens mål visar att resultaten i familjedaghem 

och förskola varierar. Resultaten har både sjunkit, ökat eller ligger på 

samma nivå jämfört med föregående år. Överlag har resultaten sjunkit i 

grundskolan. De påståenden som valts ut för att mäta motivation har överlag 

lägre resultat i grundskolan jämfört med 2012. Resultaten på de 

sammanfattande omdömena ligger på samma nivå eller har sjunkit jämfört 

med 2012. 

Den svarsgrupp som har flest resultat på påståendena som ligger över 

genomsnittet i VÅGA VISA-kommunerna är förskolan. Även fritidshemmet 

får högre resultat på de två påståenden som berör verksamheten. Elevsvaren 

i år 8 har lägst antal resultat som ligger över genomsnittet. Slutligen är 

resultatet på elevsvaren i gymnasiet högre än genomsnittet i Stockholms län 

på 5 av 8 påståenden. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2013-09-03 

Rapport om kundenkät 2013 

 
Sändlista 

Akten 

 

 

________ 
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Dnr 13FNU/0078 

 

Finansieringsnämnden för utbildning, 2013-09-12 § 114 

 

Remiss av Gång- och cykelplan för Värmdö kommun 

Finansieringsnämnden för utbildning beslut 

1. Finansieringsnämnden för utbildning ställer sig positiv till Gång- 

och cykelplan för Värmdö kommun.  

2. Finansieringsnämnden för utbildning vill särskilt framhålla vikten av 

att medel anslås för drift och underhåll i enlighet med planen. 

3. Cykelplanen kompletteras med ett tillägg att servicestationerna 

anläggs i närheten av skolor och förskolor och att särskild 

uppmärksamhet ägnas åt gång- och cykelvägar samt bushållsplatser i 

anknytning till våra skolor. 

Beslutsnivå 

Finansieringsnämnden för utbildning. 

Ärendebeskrivning 

Samhällsbyggnadskontoret har tagit fram ett förslag till Gång- och 

cykelplan för Värmdö kommun. Planen har sänts på remiss. 

Finansieringsnämnden för utbildning ges möjlighet att lämna synpunkter. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2013-08-22 

Gång- och cykelplan för Värmdö kommun  

Yrkanden 

S-gruppen tilläggsyrkar ”att cykelplanen kompletteras med ett tillägg att 

servicestationerna anläggs i närheten av skolor och förskolor samt att 

särskild uppmärksamhet ägnas åt gång- och cykelvägar samt bushållsplatser 

i anknytning till våra skolor”. 

 

Ulrik Lindgren (KD) yrkar bifall till s-gruppens förslag. 

Proposition 

Ordföranden ställer proposition om nämnden bifaller eller avslår s-gruppens 

tilläggsyrkanden och finner att det bifalles. 

Reservationer och protokollsanteckningar 

Miljöpartiet lämnar följande protokollsanteckning: 

”Det är glädjande att Värmdö kommun har tagit fram en ordentligt 

genomarbetad Gång- och cykelplan. Särskilt roligt tycker vi inom 

Miljöpartiet att det är med poängteringen av vikten av cykelparkeringar, 

underhåll av cykelvägarna och olika förslag på såväl attitydförändrande 

arbete som indikatorer för att mäta att utvecklingen går åt rätt håll, det 

hållbara resandet! Vi tror att allt fler kommer att välja cykeln som 

pendlingsfordon och vill därför poängtera vikten av att huvudstråket från 
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Ålstäket hela vägen in mot Stockholm följs upp och förstärks i takt med att 

cykeltrafiken ökar.  

  

Vi tror också att vi i framtiden i ännu högre utsträckning kommer att ha flera 

kategorier cyklister som har lite olika behov, långpendlarna med snabba 

cyklar och de cyklister som cyklar en kortare sträcka lite långsammare. 

Cykelvägnätet ska fungera för båda kategorierna. 

  

Miljöpartiet saknar lite mer resonemang kring behovet av korta gång- och 

cykelsträckor mellan bostadsområden i kommunen och i anslutning till 

service. Vi ser att detta som oftast hanteras i samband med detaljplanearbete 

men det hade passat med ett litet kapitel som åtminstone nämner frågan. 

Särskilt för yngre barn kan den här typen av stråk göra det tryggare, genare 

och lättare att tidigt börja använda cykeln som transportmedel. 

  

Vi skulle gärna se en utredning kring behoven av cykelvägar kring skolorna 

utifrån perspektivet hur det påverkar behoven av skolskjutsar och lämningar 

med bil från föräldrarna. Eventuellt kan en sådan föras in i Gång- och 

cykelplanen. Vi tror att det skulle ge en tryggare och säkrare väg till och 

från skolan, lägre kostnader för skolskjutsar samt en bättre miljö.” 

 
Sändlista 

SPN 

 

________ 
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 Finansieringsnämnden för utbildning,2013-09-12 § 115 

 

 

Delgivningar 

Delgivningar september 2013 

Datum Inkommen från Ärende Dnr 

13-08-23 

 

Kundvals- och 

finansieringsavdelningen 

 

Ansökan om statsbidrag 

för barn som vistas i 

landet utan tillstånd 

Höstterminen 2013 

13FNU/0096 

 

13-07-08 Skolinspektionen Beslut Nya 

Designgymnasiet 

13FNU/0088 

13-07-08 Skolinspektionen Beslut Stadsmissionens 

skola 

13FNU/0087 

13-08-28 Förvaltningsrätten i 

Stockholm 

Beslut Överklagat beslut 13FNU/0097 

13-07-08 Skolinspektionen Återkallande av 

godkännande JB 

gymnasiet norr 

13FNU/0089 

13-06-13 Skolverket Beslut om statsbidrag för 

omsorg på obekväm tid 

2013 

13FN/0081 

13-06-26  Överklagan Nekad 

skolskjuts under 

skolloven 

13FNU/0084 

13-08-09 Förvaltningsrätten i 

Stockholm 

Dom Nekad skolskjuts 

under skolloven 

13FNU/0084 

13-06-12 Kommunstyrelsen Kommunstyrelsen 

130612 § 13: Styrmodell 

och revidering av mål 

13KS/0410 

13-06-28 Brunns skola och Ingarö 

IF 

Skrivelse angående 

golvet i Brunns sporthall 

13FNU/0086 

13-06-25 Kundval och 

finansieringskontoret 

Rapport från 

tillsynsbesök Förskolan 

Kulskolan 

11FNU/0187 

13-08-28  Överklagan Inte beviljad 

skoltaxi hem från fritids 

13FNU/0098 
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Finansieringsnämnden för utbildning,2013-09-12 § 116 

 

 

Anmälan av delegationsbeslut september 2013 

Dnr. Del. 
Nr 

Delegation Delegat Beslut, 
datum 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 
enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 
Håkan Åström 

13-07-25 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 
enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 
Håkan Åström 

13-07-25 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 

enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 

Håkan Åström 

13-07-25 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 

enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 

Håkan Åström 

13-07-25 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 

enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 

Håkan Åström 

13-07-25 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 

enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 

Håkan Åström 

13-07-25 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 

enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 

Håkan Åström 

13-07-25 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 

enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 

Håkan Åström 

13-07-25 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 

enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 

Håkan Åström 

13-07-25 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 
enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 
Håkan Åström 

13-07-25 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 
enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 
Håkan Åström 

13-08-21 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 
enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 
Håkan Åström 

13-08-21 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 
enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 
Håkan Åström 

13-08-21 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 

enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 

Håkan Åström 

13-08-26 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 

enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 

Håkan Åström 

13-08-26 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 

enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 

Håkan Åström 

13-08-26 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 

enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 

Håkan Åström 

13-08-05 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 

enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 

Håkan Åström 

13-08-05 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 

enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 

Håkan Åström 

13-08-11 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag Handläggare 13-08-11 
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enligt nämndens riktlinjer. Håkan Åström 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 

enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 

Håkan Åström 

13-08-11 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 

enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 

Håkan Åström 

13-08-11 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 
enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 
Håkan Åström 

13-08-16 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 
enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 
Håkan Åström 

13-07-29 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 
enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 
Håkan Åström 

13-07-29 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 
enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 
Håkan Åström 

13-07-29 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 
enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 
Håkan Åström 

13-08-01 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 

enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 

Håkan Åström 

13-08-01 

13FNU/0099 9.3 Beslut om inackorderingsbidrag 

enligt nämndens riktlinjer. 

Handläggare 

Håkan Åström 

13-08-05 

 

 

 

 


